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Rada Miasta Krakowa
zebrana na sesji w dniu 24 stycznia 1995 r.

uchwala niniejszą
REZOLUCJĘ

Rada Miasta Krakowa wyraża głębokie zaniepokojenie planowanym na rok 1995
budżetem na lecznictwo otwarte w Gminie Kraków. Zaproponowany przez Pana
Wojewodę budżet na 1995 rok, w wysokości 364.200 mln. złotych, w tym na wydatki
rzeczowe ok. 38.000 mln złotych spowoduje załamanie się lecznictwa podstawowego
na terenie Gminy Kraków. Budżet ten stanowi 110 % budżetu z roku 1994, winien zaś
wynosić ok. 130 % ze względu na 30 procentowy poziom inflacji w roku 1994. Do tego
należy dodać środki na planowaną w 1995 roku inflację oraz zwrot przeszacowanych
środków (ok. 13.000 mln. zł) wydzielonych w 1994 roku na specjalistykę i diagnostykę
dla gmin ościennych.

W roku 1993 budżet lecznictwa otwartego zamknął się kwotą 287.813 mln.
złotych, w tym na wydatki rzeczowe przeznaczono kwotę 34.069 mln. złotych. Gmina
Kraków przejęła z dn. 1 stycznia 1994 roku zadania prowadzenia lecznictwa otwartego
z budżetem wynoszącym 288.099 mln. złotych, w tym na wydatki rzeczowe
przewidziano kwotę 29.145 mln. złotych. Kwota na wydatki rzeczowe została
pomniejszona o ok. 4.000 mln. złotych w stosunku do wykonania w 1993 roku.
Dekapitalizacja niepokojąco wzrosła. Równocześnie w dniu przejęcia zobowiązania
lecznictwa otwartego wynosiły ok. 16.000 mln złotych.

Prawidłowe funkcjonowanie lecznictwa w strukturach Gminy Kraków w 1994
roku było możliwe  wyłącznie dzięki stałemu dofinansowywaniu przejętych placówek
z budżetu Gminy. W 1994 roku Gmina dopłaciła do bieżącego utrzymania lecznictwa
kwotę 41.120 mln. złotych. Dzięki dotacjom z budżetu Gminy dokonano po raz
pierwszy od kilku lat zakupów inwestycyjnych sprzętu medycznego za kwotę 10.335
mln. złotych. Finansowano także remont budynku przychodni przy ul. Estery 6 kwotą
6.770 mln. złotych. Ogólne dofinansowanie lecznictwa przez Gminę wyniosło 58.225
mln. złotych.

Rozbieżność pomiędzy budżetem na rok 1995, zaplanowanym przez Pana
Wojewodę a budżetem niezbędnym do zapewnienia funkcjonowania lecznictwa
otwartego wyliczonym przez Urząd Miasta Krakowa doprowadziła do zmiany zakresu
„Programu Pilotażowego”.Pozostawienie budżetu lecznictwa otwartego na poziomie
proponowanym przez Pana Wojewodę spowoduje dalsze obniżenie zakresu, jakości i
dostępności świadczonych usług medycznych a także dalszą dekapitalizację budynków
i sprzętu medycznego lecznictwa otwartego oraz faktyczne obniżenie płac pracowników
lecznictwa otwartego.

Bez względu na to, w czyjej gestii pozostanie lecznictwo otwarte w trosce
o zdrowie mieszkańców miasta, apelujemy do Pana Wojewody o zwiększenie planu
budżetu na 1995 rok.
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